
  

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. szeptember 25. 

napján 14
00

 órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében 

kezdődő  nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Strublics József   alpolgármester 

  Benke József   képviselő 

  Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő 

  Horváth Ferencné  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

  

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária aljegyző 

 Dr. Kimmel József  Járási Hivatalvezető 

 Lábodi Diána  SZASZK intézményvezető 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, külön köszönti Dr. Kimmel József Járási 

Hivatalvezetőt, aki megtisztelte ülést jelenlétével. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés határozat-

képes, az ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

Napirend:  

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2014. I. félévi költségvetési 

gazdálkodásáról szóló beszámoló tárgyalása   

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata 2014. évi költségvetéséről szóló 

2/2014. (II.6.) Ökr. módosítása  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4. Csatlakozás a BURSA Hungarica  Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíj pályázat 2015. évi fordulójához   

  Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

 

5. Beszámoló a 2010-2014. éves ciklus időszakban végzett munkáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Egyebek 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

105/2014.(IX.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

Kérdés, észrevétel hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el a 

beszámolót a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

106/2014.(IX.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2014. április 24., május 29., június 25., július 28.,  napján 

tartott nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2014. I. félévi költségvetési gazdálkodásáról szóló 

beszámoló tárgyalása   

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

A Gazdasági Bizottság tárgyalta az előterjesztést, felkérném Benke József képviselőt a 

Gazdasági Bizottság elnökét, ismertesse a bizottság álláspontját. 

 

 

Benke József képviselő Gazdasági Bizottság Elnöke 

Köszöntök mindenkit a mai ülésen. A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja. 
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Végigolvasva a beszámolót, nyugodt szívvel mondhatjuk, hogy a ciklus elejéhez képest ez a 

beszámoló jóval kiegyensúlyozottabb. 

A ciklus elején az önkormányzatoknak a csődhelyzet megelőzésén kellett dolgozniuk, jó, 

hogy ez mára már nem így van.  A feladatalapú finanszírozás még finomhangolásra szorul. 

Bízom abban, hogy ebben a kérdésben a Kormány részéről nyitott fülekre találunk, annak 

érdekében, hogy az önkormányzatok kiegyensúlyozottan tudjanak működni. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Lóki József képviselő 

Úgy gondolom azzal, hogy az állam az adósságunkat átvállalta, gazdálkodásunk 

kiegyensúlyozott lett. Ésszerű és tervszerű gazdálkodással a kisebb zökkenőkön túl tudunk 

jutni. Reméljük, hogy az óvoda finanszírozását az állam jobban fogja kezelni, mert az óvoda 

finanszírozás nem megoldott. 

 

Karsai József polgármester 

Jogszabály nem kötelezi az önkormányzatot, a képviselő-testületet arra, hogy az első féléves 

gazdálkodásról szóló beszámolót tárgyalja, de a jegyző úr és a pénzügyi osztály úgy ítélte 

meg, hogy mégis tájékoztatja a Képviselő-testületet. 

Az önkormányzat gazdálkodásáról az Államkincstárnak havonta kell beszámolót készíteni az 

eddigi negyedéves, féléves, háromnegyed éves beszámolóval szemben. 

Úgy gondolom, hogy az első félévben a gazdálkodásunk kiegyensúlyozott volt, a 

költségvetési rendeletnek megfelelően történt. Természetesen vannak olyan tételek, amelyeket 

korrigálni kell. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el az önkormányzat 

2014.I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

107/2014.(IX.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2014.I. félévi gazdálkodásáról szóló 

beszámolót szakmailag alátámasztott mellékleteivel együtt 

elfogadja.  

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a 

költségvetés végrehajtása során a gazdaságosság és az 

ésszerűség szem előtt tartásával gondoskodjon az 

önkormányzat működőképességének további biztosításáról. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
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3. Kadarkút Város Önkormányzata 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II.6.) Ökr. 

módosítása  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

A Gazdasági Bizottság tárgyalta az előterjesztést, felkérném Benke József képviselőt a 

Gazdasági Bizottság elnökét, ismertesse a bizottság álláspontját. 

 

Beke József képviselő Gazdasági Bizottság Elnöke 

A bizottság elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A bevételi és kiadási oldalon kell látszani annak, hogy mekkora összeggel kell, hogy nőjön az 

önkormányzat költségvetése. Ezen belül is kiemelkedik a közfoglalkoztatás támogatása, ami 

32.160.000 Ft. Kiemelkedő, hogy ilyen mértékű támogatást tudott az önkormányzat a 

közfoglalkoztatás folytatására és a lehetőségek megteremtésére biztosítani. A költségvetési 

rendelet módosításában a képviselő-testület által már elfogadott adatok átvezetése, rögzítése 

történik meg. 

 

Karsai József polgármester 

A költségvetés módosítását az előterjesztés szerint elfogadásra javaslom. A képviselő-testület 

részéről több hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés 

szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét Kadarkút Város Önkormányzatának 2014. évi 

költségvetéséről szóló 2/2014.(II.6.) Ökr. módosításáról. Aki a javaslattal egyetért, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

14/2014.(IX. 26.) 

 

önkormányzati rendelete 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014.(II.6.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

4. Csatlakozás a BURSA Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázat 

2015. évi fordulójához   

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 
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Karsai József polgármester 

Kadarkút Város Önkormányzata minden évben csatlakozott eddig a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez. 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta ezt a napirendet, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság álláspontját. 

 

Horváth Ferencné képviselő, Humánügyi Bizottság Elnöke 

A bizottság elfogadásra javasolja a csatlakozást. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület csatlakozzon a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2015. évi pályázati fordulójához, és írja ki a pályázatot. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

108/2014.(IX.25.) önkormányzati határozata 
 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő- testülete 

csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2015. évi pályázati fordulójához és arra kiírja a 

pályázatot. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

csatlakozási nyilatkozatot aláírja. 

 

Az önkormányzat a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a 

felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2015. 

évi pályázati fordulójának Általános Szerződési Feltételeit 

elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, 

elbírálása és a települési önkormányzat által nyújtott támogatás 

összegének továbbítása során maradéktalanul az Általános 

Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el. 

 

Az Önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

2015.évi fordulója keretében a beérkezett pályázatokat és a 

pályázatokról hozott döntést a 

https://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx internet címen 

elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti. 

 

Az Önkormányzat nyilatkozik arról, hogy az ez EPER-Bursa 

rendszer által meghatározott és a pályázóktól bekért, a szociális 

körülmények igazolására fontosnak tartott nyilatkozatok és 

mellékletek nem állnak ellentétben a pályázati kiírás feltételeivel. 

 

http://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx
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Felelős : Karsai József polgármester 

Határidő: pályázati kiírás szerint 

 

5. Beszámoló a 2010-2014. éves ciklus időszakban végzett munkáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

Írásos beszámolót nem készítettem ehhez a napirendi ponthoz, de elkészült a Kadarkúti Napló 

2014. szeptemberi száma, amelyben a Képviselő-testület és a magam elvégzett munkáját 

próbáltam összefoglalni az elmúlt 4 éves ciklusban. Tettem ezt azért is, mert választások 

közeledtével nagyon sokan vannak olyanok, akik azzal szeretnének maguknak népszerűséget 

szerezni, hogy azt mondják ezen a településen nem történt semmi. Úgy gondolom ez egy 

rossz út, mert a teljesítményt mindig el kell ismerni. Ebben a négy évben közel 2 milliárd 

forint érkezett Kadarkút városába, és ez egyedülálló. Bízom abban, hogy az elkövetkezendő 5 

éves időszakban is sikerül ennyi pénzt Kadarkút városába hoznunk.  

Legjelentősebb beruházásunk a szennyvízcsatorna hálózat és a szennyvíztisztító telep 

megépítése volt, ami 1 milliárd forint beruházási értékkel bír. Kadarkúton ez a legnagyobb 

mértékű beruházás. Ekkora beruházás Kadarkúton a közeljövőben nem lesz. Az 

útfelújításokat egy sikertörténetnek tartom. Ezeket az utakat most kellett felújítani, a 

felújításokra most volt lehetőség. Természetesen ezen a téren vannak még hiányosságaink, de 

ezeket szeretnénk megoldani amint forrás lesz rá. Ahhoz, hogy egy település fejlődjön  

infrastruktúrának lenni kell. A munkahelyek kialakításához az kell, hogy az infrastruktúra 

teljes legyen. A gazdaságfejlesztésnek és a munkahelyteremtésnek akkor tudunk megfelelni 

ha teljes infrastruktúrával rendelkezünk. 

A szabadidőpark megújulását mindenki láthatta. Kialakítottunk egy közösségi teret, amit 

mindenki használhat. Örülök az itt tartott rendezvényeknek. Az esőbeállókat és a kemencéket 

a közfoglalkoztatás keretein belül készítettük. Ez a beruházás 1 millió forint értékben valósult 

meg. Az óvoda udvarán 1,5 millió forintból olyan játéktároló épült, ami illik a környezetbe és 

biztonságos. A tornaterem tetőfelújítását az elsők között végeztette el a Képviselő-testület. A 

beruházás értéke 6 millió forint volt. Elkészítettük az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 

akadálymentesítését. Saját munkaerővel 500.000 forintból meg tudtuk valósítani. A Start 

közfoglalkoztatásba az Önkormányzat elsőként lépett be. Közfoglalkoztatásra több mint 400 

millió forint jutott az Állami forrásokból. Ez az előző ciklusokban mértnek a sokszorosa.  

Sok embert tudtunk közfoglalkoztatásban foglalkoztatni. A közfoglalkoztatás kapcsán értéket 

is teremtettünk. Termelünk zöldségeket, elkezdtük a kosárfonást. Ez több mint 2 millió 

forinttal gazdagítja a települést. Azért tartom fontosnak a START közfoglalkoztatást, mert ez 

az alapja a szociális szövetkezetek létrehozásának. A szociális szövetkezetek valódi 

munkahelyet teremtenek, tehát a szociális szövetkezeteknek el kell tudni tartani az ott 

dolgozókat, esetleg profitot kell termelni.  

4 millió forintért vásároltunk egy kistraktort, az Önkormányzati kommunális feladatok 

támogatására. Nagyon nagy jelentőségű Kadarkút és a Kistérség életében is a gyerekesély 

projekt. Ez egy 600 millió forint támogatású Kistérségi szintű program. Ebből Kadarkúton 

126 millió forint realizálódott a 0-3 éves korú gyerekek korai fejlesztésére. Aki ide betér el 

tudja érni a gyermekorvost a pszichológust, a gyógytornászt. Komplett segítsége ez a 

gyermeket nevelő családoknak. Jó hír, hogy a Kormányzat továbbra is normatívát biztosít a 

Biztos Kezdet Gyerekházak működtetésére. A Körmendi utcai ravatalozó felújítása régóta 

várt álma volt a Kadarkútiaknak. Ez megvalósult. A temetők gondozottak, besegítünk a 

református rész gondozásába is, mert még ez a rész hivatalosan nem került átadásra az 

Önkormányzat részére. Az egyházakat segítettük. Építettünk egy új Szociális 

Alapszolgáltatási Központot. Elindítottuk a „Segítő Kezek” elnevezésű programot, ami főként 

a 70 év feletti embereket célozza meg. Három fő kadarkúti embernek tudtunk ezzel 
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kapcsolatban munkát biztosítani. Ezek az emberek lelkiismeretesen segítenek az idős 

embereknek, főként abban, hogy az időskori elmagányosodás ne legyen úrrá rajtuk. Az 

Alapszolgáltatási Központ megépültével a Rendőrséget át tudtuk költöztetni az 

Alapszolgáltatási Központ volt helyére, ami minden előírásnak megfelel a rendőrség 

tekintetében. A Református templom külső felújítása megtörtént. 9 millió forintot tudtunk a 

Tiszteletes úrral együtt hozni a városba erre a feladatra. A bajban is össze tudtunk fogni, példa 

erre a Vóta pusztai kastélyban keletkezett tűzeset, ahol mindenki kéz a kézben segített és 

mentette ki az idős embereket. Az anyagi kár jelentős volt. A felújítás zajlik. A magyar 

Kormánytól a felújításhoz 205 millió forintot tudtunk a településre hozni. Az otthon 

visszatérése 35 munkahelyet jelent. Az adósságkonszolidáció során a Kormányzat Kadarkút 

teljes adósságállományát átvállalta. Ez az adósságállomány főleg fejlesztési hitelekből 

tevődött össze. Úgy gondolom, az önkormányzatnak el kellene jutnia arra a szintre, hogy az 

önkormányzat saját bevételei fejlesztési forrásokként szolgálhassanak. A kötelező 

önkormányzati feladatok finanszírozására a feladatfinanszírozási rendszert úgy kellene 

finomítani, hogy teljes egészében fedezze. A vidéki ember is jogosan követelheti azt, hogy a 

vidék is a megfelelő módon fejlődjön és a vidéki intézményhálózat se alapszinten működjön. 

A gazdálkodást úgy folytattuk, hogy a számlákat mindig időben és megfelelő módon fizettük. 

A közterhek viselésében a lakosság pozitív irányba mozdult el. Jól tudjuk tervezni, hogy 

mennyi adó folyik be a közterhekből. A közteherviselés azt jelenti, hogy mindenkinek 

egyformán ezekből a közterhekből ki kell venni a részét, mert ezen közterhek befizetése 

jelenti az önkormányzat gazdálkodási és fejlesztési alapjait. Mert hiába lesz EU-s forrás és 

támogatás ha az önkormányzat nem tudja hozzátenni a szükséges önrészt. A kadarkúti 

beruházást a kadarkúti embereknek kell megfizetni. A képviselő-testület és a polgármester 

megpróbálja a legtöbb EU-s támogatást a településre hozni, de ez lakossági áldozatvállalás 

nélkül nem megy. Saját magunknak építjük ezt a várost. Örülök, hogy ezeket a fejlesztéseket 

meg tudtuk valósítani, mert ezekért a fejlesztésekért a település összefogott. A beszámolóm 

végére hagytam az új mentőállomás megépítését. Nagyon sok munka kellett ahhoz, hogy ez a 

mentőállomás megépüljön. Az emberek egészségügyi ellátásba vetett bizalmát ez a 

mentőállomás helyre fogja állítani. Mert 2 percen belül ott a segítség és 15 percen belül a 

beteg a kaposvári kórházban van, ahol megfelelő ellátásban részesül. A mentőállomás 20 

embernek ad munkát. Bizonyos munkakörök betöltéséhez szakképesítés és szakértelem 

szükséges. Ahhoz, hogy kadarkúti lakost tudjanak felvenni mentőápolónak kell tanulni és 

mentőautón gyakorlatot kell szerezni. 

Sok minden kimaradt még az elmúlt 4 év sikerei közül. Természetesen az elmúlt 4 évnek 

kudarcai is vannak. Nem tudtunk megvalósítani mindent amit szerettünk volna. Leginkább 

pénz kérdése a Vótai út megjavítása.  

Úgy gondolom, ha minden Képviselő-testület minden ciklusban annyit tesz mint a mostani, 

akkor egy élhető, fejlődő kisvárosba tudunk a továbbiakban élni. 

Megköszönöm a Képviselő-testület munkáját, együttműködését, bizalmát. Ezt a szekeret az 

elmúlt 4 évben egy irányba húztuk. Mivel ez a szekér egy irányba lett húzva, ezért ez a 

település elindult a kátyúból kifele. Bízom benne, hogy a közeljövőben is tudjuk ezt a 

szekeret szépen felgyorsítani. 

 

Benke József képviselő 

A településkép egyre jobban városias jellegű lesz. Ezzel egyidejűleg az emberek közérzete, 

életkörülményei javulnak. Lényeges megemlíteni, hogy a ciklus elején a működési 

nehézségek komoly feladatok elé állították a Képviselő-testületet, de egységesen meg tudtuk 

oldani a problémákat. A testület törekedett arra, hogy a civil szervezeteinket jó színvonalon 

tudjuk működtetni. 
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Lóki József képviselő  

A tények önmagukért beszélnek. A szennyvízberuházás nagy volumenű beruházás volt 

Kadarkút életében. Úgy gondolom, hogy ilyen mostanában nem lesz, bár azt szeretném, ha  

lenne. Csak összefogással lehet előrelépni, bízom benne hogy ez a jövőben is így lesz. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A szennyvízberuházás elkészülte után elkészültek az utak, de a pénzvisszaosztás nem történt 

meg. Én nem azt nem szavaztam meg, hogy vissza legyen osztva a pénz, én azt támogattam, 

hogy Kadarkúton készüljenek el az utak. Tudni kell azt, hogy az önkormányzat kötelezően 

ellátandó feladatai közé tartozik a belső utjainak karbantartása, javítása és kátyúzása. A 

Pipacs utca és a Virág utca aszfaltozása nem az emberek pénzéből lett leaszfaltozva, mert azt 

a vállalkozó a saját pénzéből készítette el, mivel annyira fel lett bontva, hogy sávosan nem 

tudta helyreállítani. 

Az emberek részéről négyféle hozzájárulás volt a csatornahálózathoz. Volt, aki egy összegben 

befizette, van aki FUNDAMENTÁN keresztül fizeti, van, aki részletfizetéssel fizeti, és van 

aki nem fizette be. Köszönöm azoknak, akik egy összegben befizették és az önkormányzat 

által felvett hitellel együtt megvolt az önerő és a beruházás elindulhatott. Megkérdeztem az 

engem felkereső lakosoktól, mi lenne jobb megemelni a kommunális adót, esetleg új 

adónemet bevezetni az utak megcsinálására, vagy az hogy megcsináljuk ebből az utakat. Úgy 

gondolom, örülni kell annak, hogy az utak elkészültek és szebb lett a város. Ehhez kellett a 

polgármester irányítása és rengeteg utána járás ahhoz, hogy pénzt hozzon Kadarkútra és a 

testület összefogása.   

 

Karsai József polgármester 
Amit a beszámolómban felsoroltam az mind az emberek pénzéből épült. Azt gondolom, hogy 

a mi pénzünkből épüljön út, járda, szennyvízrendszer, mert az itteni pénzek azok itt helyben 

hasznosuljanak. A szennyvíz projektnek 2016. márciusában van vége. Én dolgoztam azért, 

hogy jöjjön ide még plusz pénz. Mindig azok kérnek vissza akik még be sem fizettek. Az a 

célom, hogy ez a város fejlődjön, szeretném, hogy ebben a városban 3.000 ember lakjon. Én 

akkor érzem magam sikeresnek, ha nő a település lakossága és ezt meg kell alapozni. 3.000-

en úgy tudnak lakni ha valami foglalkoztató majd idejön és lesz munkahely. A munkahely 

teremtésre szánt forrásokból nem mindegy hogy Kadarkút mit tud elhozni. Az infrastruktúra 

nagyon lényeges. Jó ha a környező települések Kaposvár, Nagyatád stb. fejlődik, ez Kadarkút 

szempontjából is jó, mert munkalehetőséget biztosítanak a Kadarkúti embereknek is. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb hozzászólás nem lévén, aki elfogadja a beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

109/2014.(IX.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 

2010.-2014. éves ciklus időszakban végzett munkáról szóló 

polgármesteri beszámolót elfogadta. 

 

Felelős : Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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6. Egyebek 

A) Szociális tűzifa  

 

Karsai József polgármester 
Mivel ez az utolsó képviselő-testületi ülés meg kellene beszélnie a képviselő-testületnek, hogy az idén 

is csatlakozunk-e a szociális tűzifa osztáshoz. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

2013. évben a szociális célú tűzifa vásárláshoz kapcsolódó pályázat feltétele volt, hogy a 

szociális rászorultság részletes feltételeit az önkormányzat rendeletben szabályozza. Ezt 

2014.-ben is meg kell tenni. 

A rendeletben foglaltak szerint 2013. évben az a személy volt részesíthető szociális célú tűzifa 

támogatásban, akinek 

 

a) a háztartásában az egy főre jutó havi jövedelem nem haladta meg a  nyugdíjminimum    

    kétszeresét ( 57.000.-Ft ), és 

b) lakásában biztosított volt a fával fűthető tüzelőberendezés. 

 

A 2014 évi pályázatban az önkormányzatnak vállalnia kell, hogy a tüzelőanyagért 

ellenszolgáltatást nem kér. Ebben az évben tűzifa helyett széntámogatásra is lehet pályázni. 

2014. január –március hónapokban lakásfenntartási támogatásban részesülők számának átlaga 

alapján 2 m
3
/ellátott tűzifa mennyiséget, vagy 6 q szenet igényelhet az önkormányzat. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom a képviselő-testületnek, hogy csatlakozzunk a szociális tűzifa pályázathoz és az 

ellátottak száma alapján kiszámított tűzifa mennyiséget igényelje az önkormányzat. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

110/2014.(IX.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, 

mint a 240/2006.(XI.30.) Korm. rendelet mellékletében 

szereplő „az országos átlagot jelentősen meghaladó 

munkanélküliséggel sújtott települési önkormányzat” 

igénylést nyújt be a Magyar Államkincstárhoz a települési 

önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához 

kapcsolódó kiegészítő támogatásáról szóló 46/2014.(IX.25.) 

BM rendelet alapján, melynek keretében 374 m3 

keménylombos tűzifa támogatást igényel. 

A Képviselő-testület vállalja, hogy a szociális rászorultság 

és a támogatásból vásárolt tüzelőanyag igénylésének 

feltételeit 2014. november 30.-ig rendeletében szabályozza. 

A Képviselő-testület vállalja, hogy a BM. rendelet 2.§ (1) 

bekezdés b) pontjában foglaltakat teljesíti, és ingyenesen 

gondoskodik a tűzifa rászorultak részére történő 

kiszállításáról. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2014. október 6. 

 

 

 

B) Lakossági levél 

Karsai József polgármester 

Kaptam egy levelet Benke József képviselő úrtól, melyben egy magát megnevezni nem akaró 

helyi lakos azt kérte, hogy a mozgóárusokat tiltsuk ki a városból, mert a hangjeleikkel 

zavarják a város nyugalmát.   

A levélben megemlíti azt, hogy más települések esetében ki van írva, hogy a házaló árusítás 

tilos. A mozgó árusítás és a házaló árusítás nem ugyanazt jelenti. Mozgó árusítást az 

Önkormányzat rendeletben nem korlátozhat. Próbálkoztunk adók kivetésével a mozgóárusok 

tekintetében, de akkor a helyi vállalkozókra is ugyanúgy ki kellene vetni. Egy adott rendelet 

alól a helyi vállalkozót nem lehet kivenni. Úgy gondolom, ha a mozgó árus nem értékesítene 

portékát a településen, akkor nem jönne ide. Ebből következik az, hogy a lakosság másik 

felének van erre igénye. 

A levélíró leírta, hogy nem kívánja a nevét adni a levélhez félve a retorziótól. 

Ha a házaló árusítással van probléma, akkor vagy engem, vagy a rendőrséget lehet hívni. 

 

Benke József képviselő 

A lakosság kultúrájának is változnia kell, tiszteletben tartva egymást. 

 

Strublics József alpolgármester 

Szomorú, hogy nem tudjuk a kadarkúti vállalkozókat megvédeni, hiszen ők ide fizetik az 

adójukat. 

 

Erdős Sándor képviselő 

A perem részeken élő lakosságnak szüksége van ezekre az árusokra, mert lehet, hogy nem 

tudnak bejönni a boltba.  

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését  

15
30  

órakor bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


